



# Östhammars Sport Klubb

Protokoll Sektionsmöte onsdag 8 juni

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

### Närvarande

Jessica, Dan, Katarina, Gabriella, Nicolas, Lars-Ove, Mickael, Anna

### Dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
  - a) *Ekonomisk rapport*

Katarina lämnar rapport ang belopp som inkommit för läktaren inkl bidrag från kommunen. Katarina beställer en låda klubbkaka. Gabriella har skickat ut deltagaravgifter för säsongen.
  - b) *Sponsring*
5. **Information**
  - a) *Inget speciellt att ta upp*
6. **Fotbollsverksamheten**
  - a) *Söndagsmöte*

Kommande möte är den 12 juni, att ta upp fotbollensdag, semesterhjälp, valberedningsrepresentant, antal i lagen för medaljer osv. för avslutningen.
  - b) *Roslagscupen*

Utskick av arbetsuppgifter och beskrivningar, enbart uppgifter på IP för ÖSK. Ligger på lagen att ordna. Behöver stämma av med mathämtning. Inköp till cafeteria under cupen håller på att ses över vad som behöver beställas, Katarina och LO. Katarina och Anna tar toast bredning. LO är på plats som domaransvarig, matchvärdar finns på plats.
  - c) *Fotbollensdag*

Lördagen den 20 augusti. Annons i Östra Uppland behövs veckan innan. Anna tar hand om annonsen. Aktivitetsbana via SISU, kompletterad med egna stationer som är mer fotbollsinriktade. Anna tar upp olika exempel t ex rink 3 mot 3, elbilar, hoppborg och Nicolas pratar med

Johan Lundmark ang brandbil. Bra med uppdelade tider, mindre barn först och äldre senare på dagen.  
Fotbollsklädbytmöjlighet under dagen.

d) *Domarlista hösten*

Den kommer att sättas ihop av LO och Dan, som ska skickas ut till domare, ledare och föräldrar.

**7. Anläggningar**

a) *Cafeterian*

Går bra, mycket går åt.

b) *IP*

Nya mål ihop monterade och nya nät ska sättas i.  
Gräsklipparna håller på och strular, men ska ordnas.

c) *Uthyrning av plan och mål*

Heldags cup för 1500 kr inkl mål och kritning av planer.

d) *Pumphuset*

Pumpen är kortsluten, beställt en något starkare pump.

e) *Lägergården*

Hyr ut för bröllop i början juli.

**8. Övriga frågor**

- Persson schakt har klivit ned i sponsringsnivå. Vad behöver ändras från idag? Arenaskylt som bronssponsor. Dokumentet behöver ses över på varje sektionsmöte för att hålla det levande. En återkommande punkt på agendan.

- Damlagsledare, avtal som underlag för redovisningen. Kalle kollar upp.

- Fotografering av lagen. Skjuts till våren 2023.

**9. Nästa möte**

Förslag onsdag 15/8 kl 18.00